



PRESS RELEASE

Paris, february 16th 2021

Thierry Pollier joins SprintProject as *Senior Advisor*

SprintProject, the international mutualized open innovation cell of the Supply Chain, announce the arrival of Thierry Pollier as *Senior Advisor*.

The arrival of **Thierry Pollier** as *Senior Advisor* is in line with **SprintProject's** strategy of accelerating the development of its Consulting Practice in France and abroad on several strategic lines: market analysis on a French, European and international scale, external growth support (identification, qualification, and due diligence) and strategic support (positioning analysis and turnaround).

With a strong experience as an associate specialized in Supply Chain in big international consulting firms (Cap Gemini Consulting, Kearney, Deloitte Consulting) **Thierry Pollier** also has experience as an entrepreneur at the head of listed companies and collaborating with major retail companies in France and internationally. He is joining **SprintProject** team to develop the consulting department.

For **SprintProject**, **Thierry Pollier** arrival is a great opportunity to enhance its offer to a changing ecosystem, after the creation of a mutualized open innovation cell for major players of the Supply Chain such as DB Schenker, GS1-France, FM Logistic, B2PWeb, Generix-Group, GSE, Savoye, Log's, Fraikin or GeoPost/ DPDgroup.



About SprintProject

SprintProject is a company created in 2017 by Fabien Esnoult and Hervé Dechene. **SprintProject**, Open Innovation hunter and data expert in the field of Smart Supply. **SprintProject** identifies and analyzes low signals, trends and innovations of international startups likely to disrupt the Supply Chain market.

SprintProject, a highly experienced experts' network which stimulates awareness and acculturation of decision-makers to new models and the sector transformation, advises large Supply Chain and Retail groups in their strategic challenges, provides data and strategic decision-making tools to leaders to ease their collaboration with startups and pilots co-development strategies to empower their tomorrow's leadership.

Mutualized open innovation cell, **SprintProject** challenges and accelerates the performance of Mobility players

Find us on our website : www.sprint-project.com

Follow us on our social media : LinkedIn - SprintProject | Twitter - @SprintProject_

Press contact

Coralie LOUBOUTIN • Communication Manager • (+33) 7.88.17.88.05 • c.louboutin@sprint-project.com



COMMUNIQUE DE PRESSE

Paris, le 16 février 2021

Thierry Pollier rejoint SprintProject au poste de *Senior Advisor*

SprintProject, la cellule d'Open Innovation mutualisée et internationale de la filière Supply Chain, annonce l'arrivée de Thierry Pollier au poste de *Senior Advisor*.

L'arrivée de **Thierry Pollier** comme *Senior Advisor* s'inscrit dans la stratégie de **SprintProject** d'accélérer le développement de sa *practice* Conseil en France et à l'International sur plusieurs axes stratégiques : l'analyse de marchés à l'échelle France, Europe et International, l'accompagnement à la croissance externe (identification, qualification et *due diligence*) et l'accompagnement stratégique (analyse du positionnement et retournement).

Fort d'une expérience d'associé spécialisé dans la Supply Chain auprès de grands cabinets de conseils internationaux (Cap Gemini Consulting, Kearney, Deloitte Consulting), Thierry Pollier a également une expérience d'entrepreneur à la tête de sociétés cotées et collaborant avec de grands groupes du Retail en France et à l'International. Il rejoint l'équipe **SprintProject** pour l'aider à développer le département Consulting.

Pour **SprintProject**, l'arrivée de **Thierry Pollier** est une belle opportunité d'élargir son offre à destination d'un écosystème en pleine mutation, après la création d'une Cellule d'Open Innovation Mutualisée au service des grands acteurs de la filière Supply Chain tels que DB Schenker, GS1-France, FM Logistic, B2PWeb, Generix-Group, GSE, Savoye, Log's, Fraikin ou encore GeoPost/DPDgroup.



A propos de SprintProject

SprintProject est une société créée en 2017 par Fabien Esnault et Hervé Dechene. **SprintProject** chasseur en Open Innovation et expert en datas sur les sujets Smart Supply. **SprintProject** identifie et analyse les signaux faibles, les tendances et les innovations des startups internationales susceptibles de faire pivoter la filière Supply Chain.

SprintProject est un réseau d'experts qui sensibilise et acculture les décideurs aux nouveaux modèles et au bouleversement du secteur ; conseille les grands groupes de la Supply Chain et du Retail sur leurs enjeux stratégiques ; met à leur disposition des datas et des outils d'aides à la décision pour une meilleure collaboration avec les startups et pilote les projets de codéveloppement pour assurer leur leadership de demain.

Cellule d'open innovation mutualisée, **SprintProject** challenge et accélère les performances des acteurs de la Mobilité

Retrouvez-nous sur notre site internet : www.sprint-project.com

Suivez-nous sur les réseaux sociaux : LinkedIn [SprintProject](#) | Twitter [@SprintProject](#)

Contact presse

Coralie LOUBOUTIN • Responsable Communication • (+33)7.88.17.88.05 • c.louboutin@sprint-project.com